
基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第 21/22-19號) 

有關 40 周年親子立體蛋糕設計比賽評審事宜 

敬啟者： 

    本校早前誠邀全校學生及家長參與「40周年親子立體蛋糕設計比賽」，至截止日共

收列 80 多份參賽作品，在此感激家長熱烈參與。現邀請家長到校進行評審，並選出最

喜愛的作品。評審活動詳情如下，請各家長垂注。  

評審日期：2021 年 11月 3日(星期三) 

評審地點：D座音樂室 

評審時間：時段一 - 上午 8:45  至 9:15 

時段二 - 中午 12:00 至 12:20 

時段三 - 下午 4:20  至 4:40 

評審表格：家長出席評審時派發 

備註： 

⚫ 各組設冠、亞、季軍各一名及優異獎五名 

⚫ 所有獎項由各級家長評審決定，參賽者不得異議 

⚫ 所有獎項於 2021年 12月 21 日 40周年校慶感恩崇拜中頒發 

⚫ 家長只需出席一節評審時間 

 

   此 致 

 

貴 家 長  

 

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校 

 

校長                 啟 

                                                    林琼美 

2021年 10月 26 日 
 
 



C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice 

Judging matters for the 40th anniversary parent-child three-dimensional 

cake design competition 

27th October, 2021 

Dear Parents： 

The school sincerely invited all students and their parents to participate in the "40th 

Anniversary Parent-Child 3D Cake Design Competition". As of the deadline, more than 80 

entries have been collected. Parents are grateful for their enthusiastic participation. Parents 

are now invited to the school to review and select their favorite works. Details of the judging 

activities are as follows 

Date   : 3rd November, 2021 (Wednesday) 

Location: Block D Music Room 

Time   :  Session 1 - 8:45 to 9:15 in the morning 

Session 2 - 12:00 noon to 12:20 

Session 3 - 4:20 PM to 4:40 PM 

Assessment form: distributed when parents attend the assessment 

Remark: 

⚫ There will be 1 champion, 1 runner-up, 1 third runner-up and 5 merit awards for each 

Group. 

⚫ All awards are judged and determined by parents at all levels, and contestants are not 

allowed to object 

⚫ All awards will be awarded at the 40th Anniversary Celebration Service on 21st 

December, 2021 

⚫ Parents only need to attend one session 

 
 

Yours sincerely, 
 

_________________ 
Lam King Mei Helen 

The Principal 

 


